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          TERKA 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
20/2011. sz. 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: 2011. szeptember 29-án 14:00 órai kezdettel tartott rendkívüli Képviselő-testületi 
nyílt ülésről. 
 
Jelen voltak: a csatolt jelenléti ív szerint 
           
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a képviselőkből 9 képviselő jelen van. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Kovács 
Sándorné és Vitéz Zsolt képviselőket bízzák meg. 
 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv vezetésével Sűveges 
Sándornét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Plusz napirendek: 

- Ajánlat a Tiszadorogmai út károsodott állapotának vizsgálatára 
- Berkes Zoltán kérelme 
- Dr. Fodor Ferenc ingatlan felajánlása 
- Játszótéri eszközök beszerzéséről döntés 
- Györffi István terembérleti díj elengedése iránti kérelme 

 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a napirendeket. 
 
N A P I R E N D E K: 

 
ÜNNEPI ÜLÉS:  
 
 

1./ Virágos Egyekért Mozgalom díjátadása 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester ünnepi köszöntőt mondott és átadta a díjazottak részére a 
jutalmakat és az emléklapot.  
 
Helyzettek: 

1. Kalmár Pálné 
2. Szincsák András 
3. Balogh István 
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2./ „Testvérvárosok az európai polgárokért” c. pályázatban résztvevők munkájának 

megköszönése 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester megköszönte a „Testvérvárosok az európai polgárokért” c. 
pályázatban résztvevők munkáját és átadta számukra készített ajándékcsomagokat. 
 
NAPIRENDEK:  
 

1./ Polgármesteri jelentés 
B9/351/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

 
2./ Tájékoztató az ingatlangazdálkodásról 

Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
C8/352/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
 

 
3./ Tájékoztató az önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésben 

foglalt célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi 
kapcsolatáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
E16/353/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

 
4./ Tájékoztató a bizottságok munkájáról 

Előadó: Bizottságok elnökei 
C8/354/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

 
5./ Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági 
Bizottság elnöke 
C2/355/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

 
6./ Beszámoló az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola és 

Napköziotthonos Óvodák intézményegység 2010-2011-es tanévben végzett 
munkájáról, illetve a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház intézményegység 
tevékenységéről 
Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 

Intézményegység-vezetők 
C6/356/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

 
7./ Tájékoztató Egyek Nagyközség Sport Egyesülete működéséről, támogatásának 

felhasználásáról 
Előadó: Kiss István egyesület elnöke 
C8/357/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

 
8./ Kérdések, interpellációk 

Z1/358/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
 

 
9./ Egyebek 
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1./ Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának 

módosítása 
E16/359/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

2./ Aljegyzői pályázat kiírása 
B1/360/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

3./ Vagyonbiztosításról döntés  
D7/361/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

4./ TÁMOP 5.1.6. C "Az áldozattá válás megelőzése, áldozatsegítés" c. pályázat 
benyújtásáról és együttműködési megállapodás megkötéséről döntés (Szóbeli 
előterjesztés) 

A15/362/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
5./ Idősek otthona pályázatáról döntés 

A15/363/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
6./ Előirányzat módosítás - hitel  

Z1/364/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
7./ Buzás Miklós kérelme a művelődési ház tervezésével kapcsolatban 

Z1/367/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
8./ Orvosi eszközbeszerzéshez kapcsolódó hiteligénylés visszavonása 

Z1/368/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
9./ Tájékoztató az MVH-hoz benyújtandó projektekről 

A15/369/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
A15/370/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
A15/371/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
A15/372/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
A15/373/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
A15/374/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
A15/375/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
A15/376/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
A15/377/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

10./ Alex Fémbútor Kft. kötbér ügye 
Z1/378/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

11./ Albacomp Zrt. kötbér ügye 
Z1/379/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

12./ Javaslat az Egyek 447 hrsz-on lévő Nemesnyár erdő letermeléséhez és 
felújításához 

Z1/380/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
Z1/381/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
Z1/382/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
Z1/383/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

13./ Egyek Nagyközség belterületi utjainak kátyúzásához kapcsolódó hitelkérelem 
Z1/365/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
Z1/366/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

14./ LEADER pályázat keretén belül közösségi tér kialakítása (Pavilon) érdekében 
benyújtandó pályázathoz kapcsolódó hitelkérelem 

A15/384/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
A15/385/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
Z1/386/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

15./ Aerobic csoport kérelme bérleti díj elengedése iránt 
Z1/387/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
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16./ Hörömpő Ferenc ingatlan megvételre való felajánlása 
Z1/388/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

17./ Pellettüzelésű kazán telepítése az ETKIKI Többcélú Intézmény épületeiben 
A15/389/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
A15/390/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 

18./ Pályázatokkal kapcsolatos döntések 
A15/391/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
 

Plusz napirendek: 
- Ajánlat a Tiszadorogmai út károsodott állapotának vizsgálatára 

Z1/392/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
- Berkes Zoltán kérelme 

D7/393/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
- Dr. Fodor Ferenc ingatlan felajánlása 

Z1/394/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
- Játszótéri eszközök beszerzéséről döntés 
- Györffi István terembérleti díj elengedése iránti kérelme 

D7/395/2011.(IX.29.) sz. határozat/ 
 

 
Napirendek tárgyalása: 
 

1./ Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ma jutott tudomásomra, hogy Kántor Péter kapitány urat tegnapi nappal felmentették a 
kapitányi feladatok alól, jelenleg Dr. Berecz József rendőr alezredes lett a megbízott kapitány.  
Az Egyeki Szöghatár Kft. mérleg szerinti eredménye augusztus végén 2 044 351 Ft 
nyereséget mutat. Ez azért érdekes, mert az első hat hónap után a mérleg szerinti eredmény 1 
millió Ft mínuszt mutatott. De az egy technikai dolog volt.  
Tátrai János Maróthy György díjra felterjesztésre került , ezt oda is ítélték neki.  
Az elmúlt testületi ülésen több szó esett a Dorogmai útról, ezzel kapcsolatban tájékoztató 
jelleggel kiküldésre került a levelezés államtitkár úrral. Látható, hogy itt már további 
levelezésnek nincs helye, abban bízhatunk, hogy Dr. Tiba Istvánnal közösen felkeressük őt és 
személyesen tárgyalunk az ügyben. 
Adatszolgáltatást kérnek a TIKÖFE részéről a kisválykossal kapcsolatban, de ez egy tévedés 
a TIKÖFE részéről, ők a beérkezett lakossági panaszokból azt a következtetést vonták le, 
hogy mi ott egy víztározót akarunk létrehozni, de erről szó nincsen. A továbbiakban is 
szikkasztó marad. 
Éppen a mai postával kaptam meg a tájékoztatót, hogy a szennyvíztelep pályázatunkat 
befogadták.  
Nem szeretem a faluban terjengő pletykákat, ezeknek itt kell tisztázódni. Konkrétan arról van 
szó, hogy állítólag a Képviselő-testület fel akar állni és engem lemondatni. Ennek a 
főszervezője Hajduné Holló Katika. Nem tudom, hogy ennek van-e valami féle valóság 
alapja. Kérem Katikát, hogy szóljon erről egy pár szót.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Erről én polgármester úrtól értesültem. Nem akarok senkit lemondatni, nem szervezek 
semmit. Úgy gondolom, magyarázkodnom sem kell, mert nincs miért. Azt sem tudom, hogy 
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ki indította ezt a pletykát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Lehet, hogy volt, akit megzavart, hogy az augusztusi ülésen nem vettem részt és 
alpolgármester úr vezette az ülést. Ennyit kívántam elmondania polgármesteri jelentésben.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki elfogadja a polgármesteri jelentést, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
351/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a polgármesteri jelentést elfogadja.  

 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
2./ Tájékoztató az ingatlangazdálkodásról 

Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Bizottságok tárgyalták a napirendet.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 6 igen szavazattal az ingatlangazdálkodásról szóló tájékoztatót tudomásul vételre 
javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
 
Antal László képviselő: 
Az Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az ingatlangazdálkodásról 
szóló tájékoztatót tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé azzal, hogy a jövőben 
a napirend címe Tájékoztató a lakásgazdálkodásról legyen. 
 
A bizottság javasolja, hogy a Kántortag Kft-vel kötött földhaszonbérleti szerződést vizsgálják 
felül. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki az ingatlangazdálkodásról szóló tájékoztatót tudomásul veszi, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9  igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
352/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
ingatlangazdálkodásról szóló tájékoztatót tudomásul veszi azzal, hogy a 
jövőben a napirend címe Tájékoztató a lakásgazdálkodásról legyen. 
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A Kántortag Kft-vel kötött földhaszonbérleti szerződést vizsgálják 
felül. 

 
Határidő: 2011. október 27. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3./ Tájékoztató az önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésben 
foglalt célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi 
kapcsolatáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Bizottságok tárgyalták 
Kiosztottunk egy tájékoztatót a Tisza tavi települések hulladék lerakóinak rekultivációjáról. 
Egyeken teljes egészében el fog tűnni a régi hulladéklerakó.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság az önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésben foglalt 
célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi kapcsolatáról szóló 
tájékoztatót tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki az önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésben foglalt célkitűzések 
megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi kapcsolatáról szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
353/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete  az 
önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésben 
foglalt célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások 
előző évi kapcsolatáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
4./ Tájékoztató a bizottságok munkájáról 

Előadó: Bizottságok elnökei 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A bizottságok tárgyalták a beszámolóikat. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2011. SZEPTEMBER 29. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

7/45 
 

Bizottság 6 igen szavazattal  a Bizottság  2010- 2011. évben végzett munkájáról szóló 
tájékoztatót tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
 Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 6 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé, hogy 2012. évtől a 
Munkatervből kerüljön ki a „tájékoztató a bizottságok munkájáról” napirend. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság   5 igen 
szavazattal   a bizottság munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul vételre javasolja a 
Képviselő- testület felé. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 
1. A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 
2. A Pénzügyi Bizottság 
3. A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és 

Sport Bizottság 
4. Az Ügyrendi Bizottság  
munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Egyetértek a Településfejlesztési Bizottság javaslatával, hogy kerüljön ki az ülésterv-ből a 
tájékoztató. Vélelmezhetően ez azért maradt benne, mert tavaly választási év volt. És a négy 
éves ciklus végén beszámolnak a bizottságok a végzett munkáról.  
 
Aki a bizottságok munkájáról készült tájékoztatót tudomásul veszi, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
354/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 
bizottságok munkájáról készült tájékoztatót tudomásul veszi.  
2012. évtől a Munkatervből kerüljön ki a „Tájékoztató a bizottságok 
munkájáról” című napirend.  

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
5./ Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági 
Bizottság elnöke 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szociális Bizottság tárgyalta 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság   5 igen 
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szavazattal   elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az átruházott hatáskörben hozott 
döntésekről szóló beszámolót. 
Kimaradt a  tájékozatóból a Jótékonysági Bál, amit szervezünk. Szeretném megköszönni 
alpolgármester úr közben járását, 50 ezer Ft-ot kaptunk a Megyei Önkormányzat Szociális 
Bizottságától a bálhoz.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki szeretne részt venni a jótékonysági bálon, november 12-én lesz ez a rendezvény. Az 
egyeki beteg gyerekek javára szervezzük. 21 ilyen beteg gyermek van a településen, akinek a 
sorsát szeretnénk egy kicsit megtámogatni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki elfogadja az átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámolót, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
355/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, elfogadja az átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló 
beszámolót.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 
6./ Beszámoló az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola és 

Napköziotthonos Óvodák intézményegység 2010-2011-es tanévben végzett 
munkájáról, illetve a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház intézményegység 
tevékenységéről 
Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 

Intézményegység-vezetők 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc 
Általános Iskola és Napköziotthonos Óvodák intézményegység 2010-2011-es tanévben 
végzett munkájáról, illetve a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház intézményegység 
tevékenységéről szóló beszámolót elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 6 igen szavazattal az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola 
és Napköziotthonos Óvodák intézményegység 2010-2011-es tanévben végzett munkájáról, 
illetve a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési ház intézményegység tevékenységéről szóló 
beszámolót elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
A személyi feltételek hiánya továbbra is nehezíti a munkánkat, ennek ellenére mind három 
intézményegységről elmondhatom, hogy szakmai sikerekkel teli eredményekkel telt az év, de 
a személyi feltételek hiánya továbbra is nehezíti a munkát és ez hosszú távon nem tartható. 
Pedagógus létszámra gondolok elsősorban. A közmunka program idei változása is további 
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gondokat, problémákat okozott. Ennek ellenére eredményes és sikeres évet tudhatunk magunk 
mögött.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő: 
Költségvetésileg ez mennyit jelente az önkormányzat részére. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Ez hirtelen nagyon nagy költséget jelentene, de lépcsőzetesen is el lehet kezdeni a megoldást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tavaly elmondtam egy megbeszélésen, hogy mit várnék el az iskolától. Az első a tanulók 
magatartásának javítása az iskolai agresszió visszaszorítása, a másik a szerepoktatásos tanítási 
módszer. Van-e lehetőség, hogy ezt valamilyen pályázaton keresztül megvalósítsuk? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A TIOP pályázaton belül nem, az integrációs pályázatnak van most egy olyan része, ami a 
H2O Alapítványt támogatja, ez az alapítvány ami segíti ezt a programot, illetve a program 
bevezetését az ország több iskolájában. Bízom benne, hogy ha az Alapítványt támogatja ez a 
pályázat, akkor várólistán gyorsabban jutunk előre. Azért próbálunk szponzort keresni, hogy 
minél előrébb léphessünk a listán.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Össze kellene hívni egy ülést az intézményvezetőkkel.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola és Napköziotthonos Óvodák 
intézményegység 2010-2011-es tanévben végzett munkájáról, illetve a Tárkányi Béla Könyvtár 
és Művelődési Ház intézményegység tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
356/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az 
ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola és 
Napköziotthonos Óvodák intézményegység 2010-2011-es tanévben 
végzett munkájáról, illetve a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési 
Ház intézményegység tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Hajduné Holló Katalin igazgató 

 
7./ Tájékoztató Egyek Nagyközség Sport Egyesülete működéséről, támogatásának 

felhasználásáról 
Előadó: Kiss István egyesület elnöke 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem érkezett anyag még most sem. Tervezek megfogalmazni a Sport Egyesület vezetésének 
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egy levelet. Ilyen még nem volt, hogy három-négyszeri felkérésre sem adnak be beszámolót a 
szervezet működéséről.  
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja, hogy szólítsák fel a sportegyesületet, hogy 
a következő havi testületi ülésre készítsék el a beszámolót, ennek hiányában a sportegyesület 
a 2012. évben nem részesülhet önkormányzati támogatásban. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
357/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, felszólítja az Egyek Nagyközség Sport Egyesületet, készítse el 
a működéséről szóló beszámolót a 2011. október 27-i Képviselő-testületi 
ülésre. Ennek hiányában az egyesület 2012. évben nem részesülhet 
önkormányzati támogatásban.  

 
Határidő: 2011. október 27. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

8./ Kérdések, interpellációk 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az egyeki nagyválykos nagyon el van csúfulva. Tele van hínárral, erre próbáltam megoldást 
találni. Megkérdezem Antal László képviselőt, hogy merjünk-e oda halakat telepíteni.  
 
Antal László képviselő: 
Nyáron felhorkan a víz, az egész víz nagyon átmelegszik, ezért javasoltam, hogy előzetes 
felmérés készüljön a telepítés megkezdése előtt. Pénz kidobás lenne, ha bármit is 
betelepítenénk és nyár közepére mindegyik megdöglene és az büdösödne ott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Várom, hogy elkezdődjenek ezek a felmérések.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Tállai úr levelével kapcsolatban lenne egy kérdésem. Mikor kaptuk meg mi ezt a levelet? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Valamikor február elején de eddig az ÖNHIKI miatt nem akartuk ezt feszegetni ezt az ügyet. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Én most találkoztam ezzel a levéllel először. Önnek kötelessége az ilyen horderejű 
információkat megosztani velünk. Nem hiszem, hogy ez valóban befolyásolná az ÖNHIKI-t. 
Ön kért árajánlatokat. Ez az ügy ál és jó ideje nem történik semmi. Ezeket az intézkedéseket 
nehezményezem. Kérem, hogy a jövőben legyen szíves ossza meg velünk az információt és 
ne döntsön benne egyedül. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Én szóban eddig is tájékozattam a képviselő-testületet a polgármesteri jelentésekben. Mi 
felfogadtunk egy szakértőt, aki megállapított 240 milliós kárfelmérést, majd a kirendelt 
szakértő 250 milliót állapított meg. Ezt nem hajlandók elfogadni. Olyan árajánlatokat kértem 
be, amelyek biztosítják, hogy megfelelő minőségű lesz az út állaga, de mégis elfogadhatóbb 
összeget tartalmaznak. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Hogy polgármester úr egy ilyen ügyben elmondja a véleményét, az nem tájékoztatás. Ilyen 
ügyben nem csak az Ön véleményére vagyunk kíváncsiak, hanem arra is, hogy objektíve a 
valóságban mi történt. Volt egy vis maior kérelmünk, amit elutasítottak, aztán volt egy 
felülvizsgálati kérelmünk, amit megint csak elutasítottak. Én szeretném látni ezeket a 
hivatalos iratokat. Ezek nélkül a Képviselő-testület soha nem lesz olyan pozícióban, hogy egy 
megfontolt és felelősségteljes döntést tudjon hozni. Ez nem bizalmi kérdés, csak itt az ön 
véleménye nem elég.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha szóbeli tájékoztatás úgy érzik nem megfelelő, akkor kérjenek írásos tájékoztatást a szóbeli 
tájékoztatást követően, azonnal.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Én nem halottam arról, hogy egy második felülvizsgálatra vonatkozó vis maior kérelmet 
elutasítottak. Sőt az sem halottam, hogy hivatalosan elutasították.  
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Az iskolai ballagások után vettem részt KÖBE fórumokon. Ahol elmondták, hogy sok bulit 
rendeztek a ballagások alkalmával, ahová a rendőrséget egy éjszaka több alkalommal is 
kihívták. Szociális bizottsági ülésen ezt most felhoztam. Az a Szociális Bizottság javaslata, 
hogy a zaj és rezgésvédelem helyi szabályozásáról szóló 20/2010.(V.13.) számú 
önkormányzati rendeletet módosítsák azzal, hogy a rendelet 6. §. (2)-(4) bekezdésekben 
szabályozott időhatár alól a felmentést a Polgármester kizárólag csak a házi lakodalmakra 
engedélyezhesse. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Eddig azt a gyakorlatot követtem, mivel hozzám nem érkezett panasz, mindenkinek 
megadtam az engedélyt. A jövőben Őrsparancsnok úrral kellene egyeztetni az engedély 
megadásokkor.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Hogy fogjuk azt mi ellenőrizni, hogy ez milyen rendezvény? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Most szülessen olyan döntés, hogy vizsgáljuk fölül a rendeletet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki javasolja, hogy vizsgálják felül a zaj és rezgésvédelem helyi szabályozásáról szóló 
20/2010.(V.13.) számú önkormányzati rendeletet módosítását, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
358/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy felülvizsgálja a zaj és rezgésvédelem helyi 
szabályozásáról szóló 20/2010.(V.13.) számú önkormányzati 
rendeletet. 

 
Határidő: 2011. október 27. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
  Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Lakosságtól érkezett a megkeresés, de magam is meggyőződtem róla, az Óvoda u, Béke u. 
sarkán a beton elem bele van csúszva az árokba. Ezt még az őszi esőzések beállta előtt helyre 
kellene állítani. 
 
Vigh József képviselő:  
Újtelepi iskola előtti hulladéksziget megléte nem helyes, rakjuk arrébb egy sarokkal a 
Csalogány u. Béke u. kereszteződéshez.  
Októberben fogja a parlament tárgyalni a szocpol újbóli bevezetését. Amikor volt legutóbb, 
egy bevándorlási hullám indult meg a településen. Ennek még most elébe kellene menni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Szóba került egy vályog kuckó program amelyben vályogból készült házakat építenének és 
támogatnának. El kell gondolkozni, hogyan fogadjuk ezt a koncepciót.  
 
Vitéz Zsolt képviselő: 
Milyen lépések történtek a Domb utcán a járdába helyezett oszlopokkal kapcsolatban.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ezeket a feladatokat kistérségi szinten látjuk el. A kistérségi útfelügyelő készíti el 
közútkezelői hozzájárulásokat. Mi nem látjuk a terveket. Kértem a Bagi urat, hogy komplett 
terv dokumentumot hozzon magával, amikor az engedélyeket kéri, ha úgy ítéli meg, hogy 
hasonló problémák lehetnek. Bagi Zoltán véleménye szerint ezek az oszlopok elmozdíthatóak 
lettek volna. A soron következő üléseken tájékoztatom a testületet. 
 
Vitéz Zsolt képviselő: 
Valami megoldást találni kell a lakosoknak a közlekedésre.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Felvesszük a kapcsolatot a kivitelező céggel és az E-onnal.  
 
Holló János alpolgármester: 
26-án hétfőn voltam Tiszafüreden a Magyar Telekom szakasz átadóján. Polgármester úr 
megbízott, hogy járjak utána, hogy az egyeki lakosság hogy tud hozzáférni ehhez az ÁDSL 
vonalhoz. Egyeken a Posta melletti konténerbe kötötték be a vonalat. Még idén tervezik 
annak a műszernek a beépítését, amivel ez használható lesz.  
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9./ Egyebek 
 

1./ Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának 
módosítása 

 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása 
Társulási Megállapodásnak módosítását a 19/2011. (V.18.) számú társulási tanácsi határozat 
szerinti tartalommal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 6 igen szavazattal az Ötv. 80.§ (1) bekezdése alapján a Balmazújvárosi Kistérség 
Többcélú Társulása Társulási Megállapodását 19/2011. (V.18.) számú társulási tanácsi 
határozat szerinti tartalomra történő módosítását jóváhagyásra javasolja a Képviselő-testület 
felé.  
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása Társulási 
Megállapodásnak módosítását a 19/2011. (V.18.) számú társulási tanácsi határozat szerinti 
tartalommal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki elfogadja a bizottság javaslatát, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
359/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ötv. 80. 
§ (1) bekezdése alapján a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása 
Társulási Megállapodását 19/2011. (V.18.) számú társulási tanácsi 
határozat szerinti tartalomra történő módosítását jóváhagyja.  
      
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

        Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 

2./ Aljegyzői pályázat kiírása 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság az aljegyzői állásra a pályázati felhívást az előterjesztett tartalommal 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az aljegyzői állásra a pályázati felhívást az alábbi 
módosítással elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé: 
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A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
- 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány (illetve megkéréséről szóló 

igazolás) helyett 
 

- Nyilatkozat bekérése arról, hogy a pályázó büntetlen előéletű. (Az erkölcsi 
bizonyítványt elegendő a kinevezéshez csatolni.) 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki elfogadja a bizottság javaslatát, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 360/2011. (IX.29.) sz. 
határozata: 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az aljegyzői állásra az 1990. évi LXV. 
törvény 36.§ (1) bekezdése alapján az alábbi tartalommal pályázati felhívást tesz közzé: 
„Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
a "Köztisztviselők jogállásáról szóló" 1992. évi XXIII. törvény 10. § (1) bekezdése alapján  
pályázatot hirdet 
 
1.Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
aljegyző  
 
munkakör betöltésére. 
 
A közszolgálati jogviszony időtartama:  határozatlan idejű közszolgálati jogviszony  
Foglalkoztatás jellege:    Teljes munkaidő  
A vezetői megbízás időtartama:   A vezetői megbízás határozatlan időre szól.  
A munkavégzés helye:   Hajdú-Bihar megye, 4069 Egyek, Fő u. 3.  
Ellátandó feladatok: 
Az 1990. évi LXV. törvény 36. §-ában foglaltak azzal, hogy az aljegyző önálló szervezeti 
egység vezetésével is megbízható. 
A munkakörhöz tartozó főbb tevékenységi körök: 
A jegyző helyettesítése, a jegyző által meghatározott feladatok ellátása, önálló szervezeti 
egység vezetése. 
Jogállás, illetmény és juttatások: 
A jogállásra, az illetmény megállapítására és a juttatásokra a "Köztisztviselők jogállásáról 
szóló" 1992. évi XXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  
Pályázati feltételek: 

 Magyar állampolgárság, 
 Cselekvőképesség, 
� Büntetlen előélet, 
� Igazgatásszervezői vagy állam- és jogtudományi doktori képesítéssel vagy 

okleveles közigazgatási menedzser szakképesítéssel, és - az 1992. évi XXIII. 
törvény 8. § (4) bekezdésben meghatározott esetet kivéve - jogi vagy 
közigazgatási szakvizsgával, vagy az Országos Közigazgatási Vizsgabizottság 
(OKV) elnöksége által a teljes körűen közigazgatási jellegűnek minősített 
tudományos fokozat alapján adott mentesítéssel rendelkezik, 
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� Legalább 2 éves közigazgatási gyakorlat, 
 Vagyonnyilatkozat tételi eljárás lefolytatása. 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 Nyilatkozat bekérése arról, hogy a pályázó büntetlen előéletű. (Az erkölcsi 

bizonyítványt elegendő a kinevezéshez csatolni.) 
 Végzettsége(ke)t igazoló okirat(ok) másolata,  
 Szakvizsgát igazoló oklevél másolata,  
 Részletes szakmai önéletrajz,  
� A munkakör ellátásával kapcsolatos szakmai és vezetői elképzelések, 
� Nyilatkozat arról, hogy pályázati anyagot a pályázati eljárásban résztvevők 

megismerhetik, 
� Nyilatkozat arról, hogy hozzájárul-e a pályázatának nyílt ülésen való 

tárgyalásához, tekintettel az 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) bekezdés a) 
pontjára. 

A munkakör betölthetőségének időpontja:  
A munkakör legkorábban 2011. december 1. napjától tölthető be.  
A pályázat benyújtásának határideje: 2011. november 10.  
A pályázatok benyújtásának módja:  

 Postai úton, a pályázatnak a Egyek Nagyközség Önkormányzatának Polgármesteri 
Hivatala címére történő megküldésével (4069 Egyek,Fő u. 3.). Kérjük a borítékon 
feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot: _______ / 2011 , 
valamint a munkakör megnevezését: aljegyző. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A benyújtott pályázatok érvényességének vizsgálatát követően az aljegyző személyéről a 
képviselő-testület dönt, a jegyző javaslatára. 
A pályázat elbírálásának módja: a képviselő-testületi ülést megelőzően a pályázatokat az 
ügyrendi bizottság bontja fel, jegyzőkönyvben rögzíti a pályázók adatait, megállapítja, hogy 
azok a kiírásnak megfelelnek-e, továbbá véleményezi azokat. Döntést a képviselő-testület a 
benyújtási határidőt követő testületi ülésen hozza meg. 
Az aljegyzői kinevezés határozatlan időtartamra szól, hat hónapos próbaidő kikötésével. A 
pályázók az eredményről az elbírálást követően értesítést kapnak. A képviselő-testület 
fenntartja magának a jogot, hogy a pályázatot eredménytelenné nyilvánítsa. A pályázati 
kiírásnak meg nem felelő pályázatot a képviselő-testület érvénytelenné nyilvánítja, és nem 
értékeli. 
A pályázat elbírálásának határideje: 2011. november 30.  
A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje:  

 Egyek Nagyközség Önkormányzatának hivatalos honlapja (www.egyek.hu) - 
2011. ________ 

� Egyek Nagyközség Önkormányzatának Polgármesteri Hivatalának hirdetőtáblája - 
2011. ________” 

Felkéri a képviselő-testület a jegyzőt, hogy a pályázati felhívást tegye közzé a Nemzeti 
Közigazgatási Intézet Közigazgatási Személyügyi Szolgáltató Főosztály honlapján, továbbá a 
helyben szokásos módon is hirdesse meg. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
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3./ Vagyonbiztosításról döntés  
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja, hogy az önkormányzat vagyonbiztosítására 
vonatkozó Genereali-Providencia Biztosító Zrt-vel megkötött szerződését bontsa fel 2011. 
október 12-i nappal, és a legkedvezőbb ajánlatot tevő, Aegon Biztosító Zrt-vel kösse meg a 
vagyonbiztosítási szerződését 2011. november 13. napjával, 997.591 forint/év biztosítási 
díjnak megfelelően. 
 
Javasolja, hogy hatalmazza fel a Polgármestert a Képviselő-testület, hogy ha az ajánlatban 
szereplőtől jobb konstrukciót tud elérni, arra vonatkozóan kösse meg a szerződést. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Elírás szerepel, nem felbontja, hanem felmondja.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Megérkezett az AEGON ajánlata. Meg kell emelni a működési hiányunkat, ha elfogadják az 
ajánlatot. Mérlegelni kell.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki elfogadja a bizottság javaslatát, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
361/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy az önkormányzat vagyonbiztosítására vonatkozó 
Genereali-Providencia Biztosító Zrt-vel megkötött szerződését mondja 
fel 2011. október 12-i nappal, és a legkedvezőbb ajánlatot tevő, Aegon 
Magyarország Általános Biztosító Zrt –vel (1091 Budapest, Üllői u. 
91.) köti meg a vagyonbiztosítási szerződését 2011. november 13. 
napjával, 997.591  Forint/év biztosítási díjnak megfelelően. 
Felhatalmazza a Polgármestert a szerződés megkötésére. 
 
Határidő: 2011. november 13. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 
    Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
4./ TÁMOP 5.1.6. C "Az áldozattá válás megelőzése, áldozatsegítés" c. pályázat 

benyújtásáról és együttműködési megállapodás megkötéséről döntés (Szóbeli 
előterjesztés) 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság  6  igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a TÁMOP 5.1.6. C „ 
Az áldozattá válás megelőzése, áldozatsegítés” c. pályázat benyújtásáról majd a pályázat 
kiírójának válaszait megismerve döntsön.  
 
Kovács Sándorné képviselő: 
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Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 5 igen 
szavazattal a TÁMOP 5.1.6. C „Az áldozattá válás megelőzése, áldozatsegítés” c. pályázatról 
szóló tájékoztatást tudomásul vette. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki elfogadja a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület  9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
362/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a TÁMOP 
5.1.6. C „ Az áldozattá válás megelőzése, áldozatsegítés” c. pályázat 
benyújtásáról majd a pályázat kiírójának válaszait megismerve dönt.
  
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
5./ Idősek otthona pályázatáról döntés 

 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a TIOP 3.4.2-11/1 
„Önkormányzati, állami, egyházi, nonprofit fenntartású bentlakásos intézmények 
korszerűsítése” című pályázati felhívás keretében a 4069 Egyek, Tisza u. 6. szám alatt lévő 
idősek otthona bővítését. 
Javasolja, hogy a Képviselő-testület a pályázat bővítésre vonatkozó tervdokumentum 
elkészítésére 2.500.000.- Ft-ot biztosítson a fejlesztési célú hitel terhére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azt szeretnénk, ha jelenlegi gondozási központ kapacitása 10 fővel nőne.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
363/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy támogatja a TIOP 3.4.2-11/1 „Önkormányzati, állami, 
egyházi, nonprofit fenntartású bentlakásos intézmények korszerűsítése” 
című pályázati felhívás keretében a 4069 Egyek, Tisza u. 6. szám alatt 
lévő idősek otthona bővítését. 
Felhatalmazza a polgármestert ,hogy folytasson egyeztetéseket a pályázat 
megvalósítása érdekében a  Balmazújvárosi Kistérség Többcélú 
Társulásával illetve a  Humán Szolgáltató Központ  vezetőjével. 
 
A pályázat bővítésre vonatkozó tervdokumentum elkészítésére 
2.500.000.- Ft-ot biztosít a fejlesztési célú hitel terhére. 
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Határidő: 2012. február 13. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

6./ Előirányzat módosítás-hitel 
13./Egyek belterületi utak kátyúzásához hitelkérelem 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A múltkor döntöttünk a kátyúzásról ehhez kellenek a hitelszerződések.  
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
napirenddel kapcsolatban előterjesztett határozati javaslatot az alábbi kiegészítésekkel: 
Kerüljön módosításra, hogy a műszaki ellenőri feladatokra a megbízást a Báthory-Ép Kft.  
képviseletében Báthory Sándor végezte el. Illetve a címe kerüljön pontosításra (4024 
Debrecen Vármegyeháza u. 11.) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
364/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az önkormányzati utak kátyúzásával, - amelyet a FÖLD-GÉP 
2001 Kft. / 5350. Tiszafüred, Petőfi u. 20/a. / végzett el a 2011. évben – 
kapcsolatosan a Báthory-Ép Kft. képviseletében Báthory Sándor által 
elvégzett műszaki ellenőri feladatokra kifizetett 70 000 forint + áfa 
összeg fedezete, felhalmozási hitel.  
A felhalmozási célú hitel felvétele az iskola és óvoda infrastrukturális 
fejlesztésére megnyert pályázat során az ÁFA kompenzációból 
származó többletbevétel jóváírása után fog megtörténni, mindaddig a 
működési célú hitelből kerül finanszírozásra. 
Báthory Sándor (4024 Debrecen, Vármegyeháza u. 11.) műszaki 
ellenőr megbízását utólag jóváhagyja a FÖLD-GÉP 2001 Kft. által 
elvégzett kátyúzási munkák műszaki ellenőrzésére. 
 
Határidő: 2011. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
Egyek Nagyközség belterületi utjainak kátyúzására a KON-TRAKT Építő Kft-vel kötött 
vállalkozói szerződés módosítását anyagbéli és kivitelezés technológiai változás tekintetében. 
A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek Nagyközség 
belterületi utjainak kátyúzásához kapcsolódó hitelkérelmet. 
 
 Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a határozati javaslatban foglaltakkal, kézfelnyújtással szavazzon.  
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
365/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul 
ahhoz, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 1 729 053 forint 
nagyságú felhalmozási célú hitelt vesz fel Tiszafüred és Vidéke 
Takarékszövetkezettől. 
 
Hitelfelvétel célja: Egyek Nagyközség belterületén belterületi utak 
kikockázásos módszerrel történő kátyúzása 
A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú 
földterület) a fedezet.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2011. november 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

   Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ismertette a technológiát.  
Aki egyetért a Kon-Trakt Kft-vel kötött vállalkozói szerződés módosításával, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
366/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy az Egyek Nagyközség belterületi utjainak kátyúzására 
a KON-TRAKT Építő Kft-vel  (4069 Egyek Nefelejcs u. 11.) kötött 
vállalkozói szerződést módosítja anyagbéli és kivitelezés technológiai 
változás tekintetében az alábbiak szerint: 
„A 10 cm-es és ettől vastagabb aszfaltozású helyeken a 0/80-as 
frakciójú kőzúzalékból és a 0/20-as frakciójú kőzúzalékból előirányzott 
útalap helyett C20/25 szilárdsági kategóriát megszilárdult állapotban 
biztosító összetételű és fagyálló beton útalap készül, a fölötte 2 rtg. 
aszfalt kötő és koptató réteggel.” 
Felhatalmazza a polgármestert a szerződés módosítás aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

7./ Buzás Miklós kérelme a művelődési ház tervezésével kapcsolatban 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 6 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek Buzás Miklós okleveles 
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építészmérnök kérelmének jóváhagyását. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Annyi kiegészítésem lenne. Az anyag nem tartalmazott a cégre vonatkozó adatokat. 
Rugalmas- Szaképítő Kft. 1039 Budapest, Juhász Gy. u. 13. sz. Annyival egészítsük ki a 
döntést, hogy a Tájházra vonatkozóan is megadjuk a jóváhagyást.  
  
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja a kérelemben foglaltakat, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
367/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott Buzás Miklós okleveles építészmérnök kérelmét jóváhagyja. 
Hozzájárul, hogy az elvégzett munkákra (tájház, művelődési 
ház)vonatkozó számlák a Rugalmas- Szaképítő Kft. (1039 Budapest, 
Juhász Gy. u. 13. sz.) nevére legyenek kiállítva. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
8./ Orvosi eszközbeszerzéshez kapcsolódó hiteligénylés visszavonása 

 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
orvosi eszközbeszerzéshez kapcsolódó hiteligénylés módosítására beterjesztett határozati 
javaslatot.  
Az eszközök beszerzésére próbáljanak lízingelési lehetőséget keresni. 
 
Vigh József képviselő:  
Itt három tételről van szó, nekünk viszont az a feladatunk, hogy takarékoskodjunk. Van már 
egy mikroszkópunk. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Semmilyen segítséget nem kaptunk az eszközbeszerzéshez amikor a pályázathoz kellett. 
De ez a mikroszkóp kell a Martis doktornak. Egy kormányrendelet írja elő a minimális 
feltételeket, de az ÁNTSZ ellenőrzi ezeknek a meglétét. Ez az 5 szakrendelés a helyi 
lakosoknak szól. 
 
Vigh József képviselő:  
Akkor most vennünk kell egy mikroszkópot? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A fül orr gégész számára nem megfelelő ez az eszköz, ezért kell beszerezni a vizsgáló 
mikroszkópot. Kértem doktor urat, hogy kérjen eszközöket a rendelés megtartásához. Azt 
mondja, hogy erre neki nincs lehetősége.  
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Zsibók Józsefné meghívott: 
Azoknak az eszközöknek, amiket mi használtunk, meg kell lenniük. Mind a három rendelő fel 
volt ezzel szerelve.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ez a határozati javaslat most egy ajánlat alapján lett elkészítve. Közel sem biztos, hogy ez 
ennyibe fog kerülni. a becserélést meg lehet próbálni, de mivel pályázaton belül került az 
eszköz beszerzésre, nem biztos, hogy hozzá járulnak az eszköz cseréhez. Eszközbeszerzés 
történt a pályázatban, csak nem volt pénz az összes eszköz beszerzésére.  
 
Vigh József képviselő:  
Próbáljuk beszámíttatni a másik mikroszkóp árába. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
368/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának képviselő-testülete úgy döntött, 
hogy a 345/2011. (IX.13.) számú határozatát visszavonja. 
Valamint a 2012. évi költségvetésben kerüljön tervezésre az alábbi 
eszközök beszerzése:  
- vizsgáló mikroszkóp:   1 301 300 forint 
- orrendoszkóp 0 és 30 fokos optika hidegfényforrással fénykábellel:    

1 551 000 forint 
- Bartels- vagy Frenzel-szemüveg:     128 288 forint 
 
Mindösszesen:     2 980 588  forint 
 
 
Határidő: 2012. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 
      Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
Szünet 

 
9./ Tájékoztató az MVH-hoz benyújtandó projektekről 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A mai nap volt a határidő arra, hogy előzetes adatlapokon terjesszük be a projekt ötleteinket. 
Most vizsgálják, hogy mennyire illeszkedik a vidékfejlesztési stratégiába a projektünk. Ha 
illeszkedik, akkor jön egy visszajelzés, hogy beadhatjuk a részletes pályázatot.  
Vannak olyan projektek, ahol nem tudtunk még pontos költségvetést készíteni.  
Tegnap a Pénzügyi Bizottság hosszasan tárgyalta ezeket az előterjesztéseket. A savanyító 
üzemmel kapcsolatban azt hiszem, arra szükség lenne, de mivel csak 65 % a pályázat 
támogatottsága, plusz még vállalni kellene a 25% Áfát, igy összesen majd 13 millió Ft-ot 
kellene hozzátennünk, én is hajlok arra, hogy a savanyító üzem projektet, most ne adjuk be. A 
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másik kritikus téma volt a mobil színpad, mérlegelni kell, hogy megéri-e egy új színpad 
beszerzése.  
A harmadik téma a Közösségi tér kialakítása. Mindenki megkapta a látványterveket a 
közösségi térre. Nekem tetszenek a tervek, de mondjuk el, hogy ott mit szeretnénk látni? 
Összesen 9 projekt ötletet lehetett volna beadni, én 8-ra tudtam projekt ötlettel előállni.  
 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
1./ Képzési programok támogatása – képzések szervezése a munkanélküliek 
elhelyezkedésének megkönnyítésére 
2./ Hagyományőrzést vagy helyi gazdaságélénkítést elősegítő képzések szervezése – Helyi 
lakosok vállalkozóvá válásának elősegítése 
 
Két képzési projektet terveztünk az egyik projekt egy 5 milliós összköltségvetésű projekt, 
hagyományőrzést vagy helyi gazdaságélénkítést elősegítő képzések szervezését jelenti ez.. 
100%-os támogatottságú, önerőt egyáltalán nem igényel.  
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a fenti két projekt 
benyújtását. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Településfejlesztési Bizottság egyben döntött a projektekről. 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 6 igen szavazattal az MVH-hoz benyújtandó projekt ötletekről  szóló tájékoztatót 
tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Annyira súlyos a helyzetünk, hogy a kátyúzásra fel vett hitel törlesztése 2012-ben kezdődik. 
Vannak nagyon jó projekt ötletek, de az Áfa is nagyon sok kiadást jelentene.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Minden önkormányzat nehéz helyzetben van a hitelekkel kapcsolatban. Kértük a bankot, hogy 
tájékoztasson a hitelek várható elbírálásáról. A hitelek visszafizetése még 2012-13-ban is 
nehéz helyzetben fogja tartani az önkormányzatot a visszafizetések miatt.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Olyan beruházásokat kell tervezni, amelyek visszahozzák a pénzt. Ami megtérül arra eddig is 
igent mondtam, ami nem ilyen jellegű, azt kényszerűségből ne tudom elfogadni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja a pályázat beadását, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
369/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja 
a Hagyományőrzést vagy helyi gazdaságélénkítést elősegítő képzések 
szervezése – Helyi lakosok vállalkozóvá válásának elősegítése című 
projekt benyújtását.  
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
A másik projekt a szakképzetlenek képzését támogatja. A munkanélküliek elhelyezkedésének 
megkönnyítését szolgálná. A projekt összköltsége 3 millió Ft, önerő itt sem fog felmerülni, 
mivel nincs Áfá-ja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja a pályázat beadását, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
370/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja 
a Képzési programok támogatása – képzések szervezése a 
munkanélküliek elhelyezkedésének megkönnyítésére című projekt 
benyújtását. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

3./ Környezettudatos oktatás és nevelés segítése – Föld napja rendezvény „Zöldbetűs 
ünnepeink” 
 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
Oktatási intézményekben a  környezettudatos  oktatás és nevelés segítése, ezen belül a Föld 
napja rendezvény illetve a „Zöldbetűs ünnepek” pénzügyi segítése. Támogatás mértéke 
250 000 Ft, ennek az Áfá-ja 62 500 Ft, ennyi az önerő mértéke.  
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Környezettudatos 
oktatás és nevelés segítése – Föld napja rendezvény „Zöldbetűs ünnepeink” című projekt 
benyújtását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja a pályázat beadását, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének /2011. 
371(IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja 
a Környezettudatos oktatás és nevelés segítése – Föld napja rendezvény 
„Zöldbetűs ünnepeink” című projekt benyújtását. 
 
  
Határidő: folyamatos 
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Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
4./ Települések helyi termékeinek bemutatására vagy helyi hagyományokra épülő 
rendezvények megtartása – A nagy hagyományokra épülő Egyeki rendezvények 
infrastrukturális támogatása  
 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
A legnépszerűbb egyeki rendezvények támogatását célozza. Ezen belül 3 rendezvény 
megtartására pályázhatunk, az Egyeki Vígasságok, a Tisza parti augusztus 20-i rendezvény, és 
az idősek karácsonya. A projekt összköltsége 3 750 000 Ft, az igényelt támogatás 3 millió Ft, 
750 000 Ft az önerő.  
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a projekt benyújtását.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja a pályázat beadását, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének /2011. 
372(IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete  támogatja 
a Települések helyi termékeinek bemutatására vagy helyi 
hagyományokra épülő rendezvények megtartása – A nagy 
hagyományokra épülő Egyeki rendezvények infrastrukturális 
támogatása című projekt benyújtását. 
 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
5./ Hortobágyi LEADER HACS területén térfigyelő rendszer – Integrált térfigyelő rendszer 
kialakítása Egyeken 
 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
A következő az egyik legnépszerűbb projekt, az integrált térfigyelő rendszer kialakítása 
Egyeken. A megvalósításhoz igényelt támogatás 14 885 140 Ft, az összköltség 18 606 425 Ft, 
ennek megfelelően az önerő 3 721 285 Ft. Ezzel egy teljes térfigyelő rendszert fognak itt 
Egyeken kialakítani. 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a fenti projekt 
benyújtását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja a pályázat beadását, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének /2011. 
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373(IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja 
a Hortobágyi LEADER HACS területén térfigyelő rendszer – Integrált 
térfigyelő rendszer kialakítása Egyeken című projekt benyújtását. 
 
  
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
6./ A Hortobágyi LEADER HACS területén belüli közösségépítő rendezvények támogatása – 
A legnépszerűbb egyeki rendezvények támogatása – mobil színpad és 5 db árusítópavilon 

 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
Most érkeztünk el azokhoz a projektekhez, amelyek már annyira egyértelmű támogatásban 
nem részesültek. A legnépszerűbb egyeki rendezvények támogatása – mobil színpad és 5 db 
árusítópavilon kerülne beszerzésre.  A projekt összköltsége 14  891 250 Ft , ez Áfát is 
tartalmaz. Támogatást csak 11 913 000 Ft-ot tudunk rá igénybe venni. Így az önerő 2 978 250 
Ft.  
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal jelenleg forrás hiány miatt nem javasolja a 
Képviselő-testületnek a projekt benyújtását, amennyiben később lesz rá fedezet támogatja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Én is azt mondom, hogy most ezt a projektet jegeljük.  
 
Aki nem támogatja a pályázat beadását, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének /2011. 
374(IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete jelenleg 
forrás hiány miatt nem támogatja a Hortobágyi LEADER HACS 
területén belüli közösségépítő rendezvények támogatása – A 
legnépszerűbb egyeki rendezvények támogatása – mobil színpad és 5 
db árusítópavilon című projekt benyújtását 

 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 
7./ Közösségi terek fejlesztése – Művelődési központhoz tartozó közösségi – rendezvény – 
szabadidős tér kialakítása hozzá kapcsolódó pavilon épülettel 
 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
Egy szabadidős tér kerülne kialakításra hozzá tartozó Pavilon épülettel. A projekt becsült 
összköltsége18 750 000 Ft, maximum 15 millió Ft-os támogatáshoz juthatunk, így az önerő 
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mértéke 3 750 000 Ft. ez az a projekt, amiről a korábbi testületi ülésen már született egy 
döntés, ami alapján egy tervező megbízásra is került, hogy a Pavilon látványterveit dolgozza 
ki.  
 
Antal László képviselő: 
Hajduné Holló Katalin bizottsági tag módosító javaslata: módosítsanak a terven, növeljék a 
pavilon méretét, hagyják el az aszfalt utat, a tervező csökkentse a költségvetést, hogy az áfa 
mértéke maximum 1 millió Ft legyen. 
 
A Pénzügyi Bizottság 1 igen szavazattal és 3 tartózkodással szavazott Hajduné Holló Katalin 
bizottsági tag módosító javaslatával kapcsolatban.  A javaslat nem kapta meg a szükséges 
szavazatot. 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett nem javasolja a Képviselő-
testületnek a fenti projekt benyújtását. 
 
A Pénzügyi Bizottság 0 igen 0 nem szavazattal, 4 tartózkodással szavazott az eredeti, 
benyújtásról szóló javaslattal kapcsolatban.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Én jobbnak látnám, ha jönnének a kezdeményezések, hogy ki milyennek szeretné látni ezt a 
közösségi teret. Mindenképpen szükség lenne ezen a téren fejlesztésre. Van-e javaslat, hogy 
mit változtassunk a téren? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Én tartom a javaslatom, amit a Pénzügyi bizottsági ülésen megfogalmaztam.  A terven 
mindenképpen módosítani kell, le kell nyomni a költségvetést.  
A látványterv tartalmaz egy pavilont, ami nekem csalódást okozott, nagyon kicsi. Meg kell 
növelni a méretét, a padokra szükség van. Szilárd burkolatú térre is szükség van, de 
aszfaltozott útra nincs szükség. Kerékpártárolókra szükség van, világító testek vannak, ami 
szép és szükséges, de vannak olyan felületek, ami elhagyható, és drágítják a pavilon költségét.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az aszfaltút arra szolgált volna, hogy be tudjanak hajtani a kerékpárral. Ha kell, akkor tudjuk 
a pavilon méretét növelni.  
 
Antal László képviselő: 
Csatlakoznék képviselő asszonyhoz. Nekem az összegekkel van bajom. Lássuk be, hogy az 
önkormányzat hitel felvétele korlátozott. Jövőre elkészül a Főtér pályázat, ahol a fiataloknak 
lesz hely a szabadidő eltöltésére.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Hagyjuk Kótai úrnak, hogy tervezze át a pavilont. Én meghagynám az aszfaltot és növelném a 
pavilon méretét is, de figyelembe kell venni az önkormányzat jelenlegi helyzetét. Annak a 
területnek a rendezése másképp is elkezdhető. Kezdjünk el parkosítani. Ne hagyjuk, hogy egy 
ilyen jó ötlet le legyen butítva csak azért, hogy legyen valami a fiataloknak. Most az ideje is 
itt van a cserjék és fák telepítésének.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Készíttessük el a full extrás tervet, most készítsük el a pavilont és próbáljuk meg 2 millió 
Áfával megoldani. A bank a hitelfelvételi limitünket lecsökkentette. Bízom benne, hogy 
jövőre már jobb helyzetben lesz az önkormányzat.  
 
Holló János alpolgármester: 
Azt javaslom, mivel ha beadjuk, még akkor sem biztos, hogy nyerünk, de ha nyerünk is van 3 
év a megvalósításra, hogy mindenképpen adjuk be a pályázatot.  
 
Antal László képviselő: 
Ecsedi Jánosnak volt egy javaslata, hogy ha csökkentjük a költségeket, akkor a pavilont 
vegyük ki és térkövezzük le a területet padokkal és a jövőben majd ha lesz rá pénz fedetté 
alakítsuk át.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tegnap is elmondtam, hogy nem mindenhol lehet térkövezni. Nehéz megfogalmazni a 
határozati javaslatokat. Van egy, hogy ne legyen teteje.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Időközben próbáltam jegyzetelni a javaslatokat. Név szerint felolvasnám a javaslatokat és 
megkérdezném, hogy ki az, aki tartja vagy ki az, aki visszavonja a javaslatát. Ha ezen végig 
mentünk, akkor a módosításokkal kezdünk. Dr. Hegyesi Kálmán képviselő úrnak volt egy 
módosító indítványa, hogy a tervek készüljenek el.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Biztos az, hogy van 3 évünk a kivitelezésre miután megnyerjük minden féle kockázat nélkül? 
Elállhatunk a tervtől, ha nem áll a rendelkezésünkre  a pénz? 
 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
Az MVH-s projektek esetében nem támogatási szerződést kötünk, hanem jön egy határozat a 
pályázat befogadásáról, és onnan van 3 év a megvalósításra. Utófinanszírozottak a projektek, 
tehát fizetési kötelezettségünk nem keletkezik.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Közösségi tér építésre rendszeresen jelennek meg pályázatok. Én visszavonnám az eredeti 
javaslatomat. Az enyém egy kényszer szülte javaslat volt.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Itt ma Magyarországon biztosat mondani nem tudunk. a Főtér pályázatból tudunk kiindulni. 
Olyan döntést is hozhatunk, hogy induljon el a tervezés. Mi ezekről a projektekről a 
következő ülésen dönteni fogunk. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Ha jól értem, akkor nyertünk 3 évet, akkor módosítom a módosító javaslatomat.  A 
funkcionalitást vizsgáljuk felül, növeljük a pavilon méretét, és a Dr. Hegyesi képviselő úr 
által javasolt zöld felületek képzését is vegyük bele.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
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Hogy most van pénzünk, ezt nem jelenthetjük ki. Most 1 év után jutott el oda az 
önkormányzat, hogy ezekben a napokban tudjuk az utolsó lejárt szállítói tartozásokat 
kiegyenlíteni. Nagyon sok településen vágynak erre a helyzetre. Azokat a pályázatokat, 
amiket jövőre, két-három év múlva meg akarunk valósítani, azokat most kell elindítani.  
 
Antal László képviselő: 
Én nem vagyok annyira bizakodó, hogy ezt 3 éven belül meg tudnánk oldani. Tegnap a 
Pénzügyi Bizottsági ülésen megfogalmazódott, hogy ha nem adjuk be a pályázatot, akkor 
kezdeményezzünk szerződésmódosítást az építésszel.  
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja a megkötött szerződés módosítását a 4K Stúdió Kft-vel, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
A Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
375/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete  
kezdeményezi a 4K Stúdió Kft-vel(4024 Debrecen, Nap u. 5. II./8.) az 
Egyek 1661/2 hrsz-ú ingatlanon elhelyezendő pavilon LEADER 
pályázathoz szükséges tervdokumentációjának elkészítésre megkötött 
szerződés módosítását.  
Felhatalmazza a polgármestert tervezővel való egyeztetésre.  

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ha nem járul hozzá a tervező a módosításhoz, akkor meg kell vele terveztetni.  
 
Holló János alpolgármester: 
Először meg kellene nyerni a pályázatokat, és majd ha nyernek, akkor eldönthetjük, hogy 
melyiket valósítsuk meg.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Nem hiszem, hogy ha választanunk kell majd a térfigyelő és a közösségi tér között, nem 
hiszem, hogy a közösségi tér lenne megvalósítva.  
 
Antal László képviselő: 
Ha van 3 és fél milliónk és nem nyer a térfigyelő, de ez nyerne, én akkor is amellett lennék, 
hogy tegyük el azt a pénzt, hátha lenne egy másik térfigyelős megoldást.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ezt nem itt kellene most megvitatni, de ehhez e képviselőknek esetleg kellene egy kötetlen 
beszélgetést kialakítani, ahol ott van a tervező is. Október végi testületi ülésen még 
visszavonható ennek a pályázatnak a benyújtása.  
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Amikor polgármester lettem 2002-ben még az önkormányzat nem nagyon pályázgatott. 
Akkortól kezdtünk a pályázatokkal foglalkozni. 2006-tól megnyíltak a pályázati csatornák és 
ekkor adósodtak el az önkormányzatok. Nem szabad olyan helyzetbe sodorni az 
önkormányzatot, hogy teljesen eladósodjon, de állítsunk fel egy fontossági sorrendet.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Nincsenek kifizetve a lejárt szállítói tartozások, valóban van annyi pénzünk, hogy kifizessük, 
de jövő héten kezdődik a segélyek kifizetése. Nem lenne jó elérni, hogy jövőre azért kellene 
hitelt felvenni, hogy a hitelfizetési kötelezettségünknek eleget tudjunk tenni. Fő probléma az, 
hogy az önkormányzatnak nincs felhalmozási bevétele. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Letelt a napirend tárgyalására engedélyezett egy óra. Aki javasolja, hogy folytassuk a vitát, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Képviselő-testület 4 igen és 5 nem szavazattal bezárta a napirend tárgyalását. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Polgármesternek volt egy javaslata, hogy 2 millió Ft önerőig nyújtsuk be a pályázatot.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azt javaslom, vonja vissza mindenki a javaslatát és egy informális ülés keretében 
egyeztessünk a Kótai úrral. Halasszuk el e döntést.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ha a képviselő tartja a javaslatát, akkor azt meg kell szavaztatni.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Visszavonom a javaslatom, de úgy, hogy amit megszavaztunk, hogy módosítsunk szerződést, 
azt fönntartom. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A magasabb önerejű javaslatom visszavonom, de 1milliós önerőt nem. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Költségcsökkentést kezdeményezni a tervezővel 1 millió Ft-os önerőig, ha jól értem.  
 
Holló János alpolgármester: 
Az javaslatomat visszavonom és a Kótai Csabával folytatott egyeztetés után tárgyaljuk újra a 
projekt beadását.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért, hogy Kótai Csabával folytatott egyeztetés után tárgyalja újra a projekt beadásának 
lehetőségét, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének /2011. 
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376(IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy Kótai Csaba tervezővel folytatott egyeztetés után 
tárgyalja újra a „Közösségi terek fejlesztése – Művelődési központhoz 
tartozó közösségi – rendezvény – szabadidős tér kialakítása hozzá 
kapcsolódó pavilon épülettel” című projekt beadásának lehetőségét.
  

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Aki a egyetért azzal, hogy ne nyújtsuk be a pályázatot, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Képviselő-testület 3 igen 2 nem szavazattal 4 tartózkodás mellett szavazott, nem kapta meg a 
javaslat a kellő számú szavazatot. 
 
Aki egyetért azzal, hogy az eredeti formában nyújtsuk be a pályázatot, kézfelnyújtással 
szavazzon. 
Képviselő-testület 9 tartózkodás mellett szavazott, nem kapta meg a javaslat a kellő számú 
szavazatot. 
 
 
8./ Helyi termék piacra jutásának segítése – Kistérségben megtermelt zöldségek savanyító 
üzeme – az Egyeki közétkeztetés hozzáadatott értékének növelésével 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal jelenleg nem javasolja a Képviselő-testületnek a 
projekt benyújtását forráshiány miatt. Javasolja, hogy amennyiben kedvezőbb intenzitású 
pályázat lesz térjenek rá vissza. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki nem támogatja a projekt benyújtását forráshiány miatt, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének /2011. 
377(IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete nem 
támogatja a projekt benyújtását forráshiány miatt. Amennyiben 
kedvezőbb intenzitású pályázat lesz kiírva, visszatérnek a „Helyi 
termék piacra jutásának segítése – Kistérségben megtermelt zöldségek 
savanyító üzeme – az Egyeki közétkeztetés hozzáadatott értékének 
növelésével című” pályázat beadására. 
  
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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10./ Alex Fémbútor Kft. kötbér ügye 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság az egyezségre vonatkozó javaslatról 1 igen szavazattal és 2 
tartózkodással szavazott, a javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot.  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja, hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel a 
jegyzőt, hogy az Alex Fémbútor Kft. kötbér ügyével kapcsolatban kérjen egy független jogi 
szakértőtől véleményt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nekem már ebből a napirendből elegem van. Véleményem szerint döntsön a bíróság. Utána 
az védhető lesz mindenkinek. Nem vagyunk közbeszerzési szakértők. Olyan egymásnak 
feszült álláspontok alakultak ki, hogy nekem kétségeim vannak minden irányba.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ez nem egy közbeszerzési vita, ez egy kötbér vita. Két verzió van, egyik sem 100 %-os. 
Nehéz eldönteni melyiket válasszuk. Mindkettőből kijöhetünk rosszul is. Javaslatom az 
egyezség megkötése. De ha kell, akkor keressünk egy újabb szakértői véleményt. De 
háromnál meg kell állni, és akkor jöhet a bíróság.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Van egy véleménykülönbség, én továbbra is a per megindítását támogatom. ezért javaslom, 
hogy testület támogassa a bizottság javaslatát.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Az egyezség elfogadására irányuló javaslat 3 igen, 0 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett 
nem kapta meg a kellő számú támogatottságot a Fenntartható Településfejlesztési Bizottság 
ülésén.  
 
Holló János alpolgármester: 
A nagy beruházásokkal kapcsolatban van egy büntető feljelentés. Lehet, hogy el kellene 
fogadni jegyzőasszony javaslatát.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 5 igen 2 nem szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
378/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy felhatalmazza a jegyzőt, hogy az Alex Fémbútor Kft. 
(2072 Zsámbék, Magyar u. 21.-23.) kötbér ügyével kapcsolatban kérjen 
egy független jogi szakértőtől véleményt. 
   
Határidő: 2011. november 30. 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
   Dr. Miluczky Attila polgármester 
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10./ Albacomp Zrt. kötbér ügye 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, 
hogy a kötbérterhelő levél 2.570.820.- Ft. összegben kerüljön kibocsátásra az  Albacomp Kft. 
részére.  
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja Képviselő-testületnek az Albacomp Kft. 
teljesítési időpontjának 2011. július 29-ét elfogadni, és bocsássa ki a 2.570.820 Ft-ról szóló 
kötbérterhelő levelet. Amennyiben az Albacomp Kft. a kötbér kifizetését nem fogadja el, 
azonnal peresítsék az ügyet. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Nem emlékszem arra, hogy eldöntöttük, hogy azonnal peresítsünk, azt mondtuk, hogy 
tárgyaljunk. Nem javaslom ezt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Én sem javaslom az azonnali peresítést, előbb tárgyaljunk. 
Aki a bizottság és képviselő úr javaslatával egyetért, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
379/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a TIOP-1.1.1-07/1-2007-0277 azonosító számú 
pályázat keretében közbeszerzési eljárást követően az Albacomp RI 
Rendszerintegrációs Kft.-vel (8000 Székesfehérvár, Mártírok u. 9.) 
megkötött szerződés teljesítési időpontjaként 2011. július 29-ét ismeri 
el.       
A késedelmes teljesítésből eredően kerüljön kibocsátásra kötbérterhelő 
levél 2 570 820 forint összegben. 
Amennyiben a cég nem ismeri el a vele szemben támasztott kötbér 
igényt, úgy felhatalmazza a polgármestert, hogy a kötbérterhelő levél 
kibocsátása után folytasson tárgyalásokat a szállítóval. 
 
Határidő: 2011. október 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 
    Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
  Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető  
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12./ Javaslat az Egyek 447 hrsz-on lévő Nemesnyár erdő letermeléséhez és 

felújításához 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal felkérte a polgármestert, hogy gyűjtsön be újabb 
információt arról, hogy a tuskók eltávolításával mennyibe kerül az erdő letermelése. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A javaslat ismert mindenki előtt. Arról lenne szó, hogy kitermeljük az összes fát, abból lesz 
bevételünk és a hulladék fát oda tudjuk adni az arra fogékony lakosságnak. Utána három 
típusú fával visszaültetnénk az egész területet. 1000 db fehérnyár, 800 db pusztaszil, 800 db 
magyar kőris kerülne telepítésre.  Az eredeti javaslat szerit a tuskók ott maradnak, de 
esztétikailag szebb, ha a tuskók ki lesznek szedve. Ma megkérdeztem két helyi vállalkozót, és 
Kiss Attila volt, aki a legjobb ajánlatot adta, bruttó 300 000 Ft összegben. De utána még ezt a 
területet talajlazítóval fel kell lazítani, és utána az erdő telepítése előtt meg kell tárcsázni. Erre 
a műveletre van egy helyi gazda, aki társadalmi munkában felvállalta ennek a munkának az 
elvégzését, de nem szeretné, ha megnevezném. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A tuskókat mindenképpen eltávolítanám, mert az nagyon csúnyán néz ki. Ha pozitívan jövünk 
ki, akkor rendben, de ha nem, akkor hagyjuk ott az egészet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az előzetes becslések alapján a bevétel 221 000 Ft lenne nettóban, és a ha tuskózni akarunk 
és erdőt telepíteni, akkor még 79 000 Ft-ot erre nekünk fordítani kell. 
 
Antal László képviselő: 
Tegnap polgármester urat megkérdeztem, hogy mi lesz ebben nekünk a haszon. Most van egy 
fasorunk, utána lesz egy fiatal csemete sorunk. Az a véleményem, hogy mire ilyen szintű lesz, 
nem lesz nagyobb, mint 0.7 Ha a következő erdő mérete sem.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Döntöttünk már a fakitermelés ügyében több hónappal ezelőtt, akkor most miről vitatkozunk. 
Mi az oka, hogy ezek a fák még mindig ott vannak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mielőtt kimentünk Lengyelországba, le voltak egyeztetve a Tűzoltósággal és a Kft-vel, hogy 
elvégzik a munkát. Mire onnan kb. két hét múlva visszajöttem, semmi nem történt, aztán jött 
a rügyfakadás. 
 
Antal László képviselő: 
A fásításról is döntöttünk? Mert azt mi is meg tudjuk oldani közmunka program keretein 
belül. Kérjünk egy olyan árajánlatot, ahol kivágja a fát, és azt megveszi tőlünk.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Én nem nyúlnék hozzá, mert többe kerül a leves, mint a hús. Ha parlagon marad, akkor pedig 
előjön a parlagfű problémája és akkor a lakosok amiatt fognak panaszkodni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
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Egy állásfoglalást kértem a kormányhivataltól, hogy kiadhatom-e saját önkormányzatomnak 
az engedélyt. Most várjuk, hogy megérkezzen a hivatalos állásfoglalás. Várjuk, hogy mit 
javasolnak, hogy ha én kiadom a fa kivágási engedélyt. Javasolják-e, hogy ezt megtegyem, 
vagy mindenképpen kérjek eljáró hatóságot? Ha esetleg az lesz az álláspont, hogy kell eljáró 
hatóság, akkor az egy picit hosszabbítja az ügyet. 
 
Antal László képviselő: 
Nem értek egyet Dr. Hegyesi képviselő úr javaslatával, hogy hagyjuk eredeti állapotában a 
területet. Adjuk el a fát és tuskósítsuk ki a területet. Majd erőnkhöz mérten fásítsunk. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Visszavonom a javaslatom.  
 
Holló János alpolgármester: 
Tavasszal már hoztunk egy határozatot. Én egyeztettem egy vállalkozóval. Ő az ipari fát 
megtartaná magának, a miénk maradna a tűzifa illetve a gallyfa, de a tuskót nem termelné ki.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Van egy élő határozatunk. Miért nem azt hajtjuk végre? 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Környezetvédelmi alap terhére meg lehetne szavazni ezt az összeget. Kellene azért egy 
előirányzatot megjelölni a kiadásokra. Ez növelné elvileg most a hitelt, a többletbevétel meg 
csökkentené. Csak azért mert erre nincs tervezve a költségvetésben. 
 
Holló János alpolgármester: 
Virág úr úgy képzelte, hogy nem kell a kiadásokat előre megfinanszírozni, kidöntené a 
törzseket, és elszállítanák. Mire fizetni kellene a számlákat, akkorra az önkormányzat 
számláján már ott lenne az ipari fának az ára. 
 
Antal László képviselő: 
Nem a 79 ezer Ft-on vitatkozunk, hanem az elveken. Van egy fasorunk, ami még 79 000 Ft-
unkba kerülne az, hogy talán 20 év múlva lesz egy ekkora, de talán még kisebb erdőnk.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nekünk nem szabad mindenben a hasznot keresni. Tudom, hogy mindent tönkre tesznek, 
ellopnak, összetörnek, de ennek ellenére nekünk rendben kell tartani a települést. 
 
Antal László képviselő: 
Te magad mondtad, hogy az 1/3-át ellopják, 1/3-át tönkre teszik és marad megint 20 év múlva 
ugyanennyi mint ami most van.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Ugyanennyit vitatkoztunk tavasszal. Nem azért reklamálnak az Eötvös utca lakói, mert 
pihézik a nyár. Ezek a fák nem állna már merőlegesen, hanem a házak felé dőlnek és 
veszélyeztetik az Eötvös út házait. Azért döntöttünk akkor úgy, hogy a tűzoltók vágják ki, 
mert ők tudják a biztonságot garantálni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a 88/2011. (03.10.) számú határozat visszafonásával, kézfelnyújtással szavazzon.  
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
380/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a 88/2011. (03.10.) számú határozatát visszavonja.   

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki javasolja, hogy bízzuk meg a Tilia 94 Bt. a Nemesnyár erdő letermelésével, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
381/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a 447 Hrsz-ú Nemesnyár erdő letermeléséhez és azt 
követő erdőfelújításhoz  elfogadja a TILIA 94 Erdészeti és 
Mezőgazdasági Kereskedelmi BT.(4066 Tiszacsege, Fő u. 14.) nevében 
eljáró Virág László javaslatát fakitermelésre, a terület kituskózására és 
értékesítésre 348 000 Ft értékben. 
A TILIA 94 BT. kössön szerződést a kituskózásra maximum bruttó 
300 000 Ft összegig. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki javasolja fák telepítését, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen 2 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
382/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a TILIA 94 Erdészeti és Mezőgazdasági Kereskedelmi 
BT.(4066 Tiszacsege, Fő u. 14.) megbízza az Eötvös utcai 447 hrsz-ú 
terület fásításával nettó 366 000 Ft értékben.  

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki javasolja, hogy a környezetvédelmi alapból 79 000-ot visszafásításra fordítsanak, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 5 igen 2 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
383/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy 79 000 Ft-ot a környezetvédelmi alap terhére fordítsanak 
a Eötvös utcai 447 hrsz-ú terület  visszafásítására.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
Holló János alpolgármester: 
Az összegek nettó becsült összegek Nem valószínű, hogy szükség lesz erre a pénzre.  
 

Kovács Sándorné,  Gál-Szalai Erika Dr. Hegyesi Kálmán  elment az ülésről  
A Képviselő-testület létszáma: 6 fő 

 
Dr. Miluczky Attila javasolta, hogy a továbbiakban Vigh József és Vitéz Zsolt képviselő 
legyen a jegyzőkönyv hitelesítő.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta a javaslatot.  
 

14./ LEADER pályázat keretén belül közösségi tér kialakítása (Pavilon) érdekében  
benyújtandó pályázathoz kapcsolódó hitelkérelem 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javaslom, hogy most ezt a témát vegyük le napirendről addig, amíg Kótai úrral tisztázzuk a 
hogyan továbbot.  
 
Aki egyetért, hogy a téma tárgyalását vegyék le napirendről, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
384/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a  LEADER pályázat keretén belül közösségi tér kialakítása 
(Pavilon) érdekében benyújtandó pályázathoz kapcsolódó hitelkérelem 
tárgyalását leveszi napirendről. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Nem lehetne úgy, hogy elfogadná ezt a testület, már csak azért mert könyvvizsgálói 
vélemény, minden van hozzá, csak azzal kiegészítésre kerülne, hogy amennyiben változik a 
Kótai Csabával megkötendő szerződés összege, akkor annyival csökken a hitel felvétel.  
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki akarja  a napirendet újra szavazni, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
385/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott új 
szavazást rendel el a LEADER pályázat keretén belül közösségi tér 
kialakítása (Pavilon) érdekében benyújtandó pályázathoz kapcsolódó 
hitelkérelem című napirendben.   

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a napirendhez előterjesztett 
határozati javaslatot, azzal, hogy amennyiben lehetőség van rá, a megbízási díjat próbálják 
meg csökkenteni a megbízási szerződés módosításával. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
386/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul 
ahhoz, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 323 000 forint 
nagyságú felhalmozási célú hitelt vesz fel Tiszafüred és Vidéke 
Takarékszövetkezettől. 
Hitelfelvétel célja: LEADER pályázat keretén belül közösségi tér 
kialakítása (Pavilon) érdekében pályázattal kapcsolatos 
tervdokumentáció elkészítésével kapcsolatos kiadás. 
 
A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú 
földterület) a fedezet.  

 
Amennyiben lehetőség van rá, a megbízási díjat csökkentsék a 
megbízási szerződés módosításával. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
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Határid ő: 2011. november 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

   Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
 

15./ Aerobic csoport kérelme bérleti díj elengedése iránt 
 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal az aerobic csoport kérelmével kapcsolatban a 
Képviselő-testületre bízza a döntés. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Nekem csak egy kiegészítésem lenne, hogy amennyiben támogatja a testület, akkor a 
támogatást 2011. október 1-től legyen.  
 
Antal László képviselő: 
Javaslom, hogy engedjük el ezt a bérleti díjat, mert lehet, hogy van olyan is akit éppen ez a 
pár száz forintos díj akadályoz meg abban hogy sportoljon. Ennek közösségformáló hatása is 
lehet később.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mennyi most a tornaterem bérleti díja?  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A tornaterem bérleti díja kb. 3000 Ft a kistornateremé, amit az aerobic csoport korábban 
használt 1300 Ft óránként. Maximálisan támogatom a kérelmet, mivel ez a közösség éveken 
keresztül felnőtt tagokból állt, majd a közművelődési színterek TÁMOP pályázat kapcsán 
iskolás tanulókkal egészült ki. A Móra Ferenc Általános Iskola tanulói az intézmény 
használatáért nem fizetnek bérleti díjat. Most az a helyzet állt elő, hogy a csoport egyes tagjai 
fizetnek, más tagjai pedig nem. Most pedig egy olyan termet használnak, amire nincs is 
megállapítva bérleti díj.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ez a csoport évekig az Újtelepi iskolába járt jelenlegi bérleti díj szerint 1380 Ft-os óránkénti 
díjért. Az iskola felújításkor kezdtük meg használni a rendőrség alatti termet ugyanazon a 
bérleti díjon, mint az újtelepi iskola díja. Mai napig is ezt a díjat fizetjük.   
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Ez az aerobic csoport szakkör formájában működik egy pályázaton belül. Így is úgy is meg 
kell tartani és helyiséget kell biztosítani.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja a kérelmet, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
387/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
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 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy az Aerobic csoport kérelmét támogatja, és elengedi 
részükre a bérleti díj fizetését az Óvoda u. 2. szám alatt lévő, az 
Önkormányzat tulajdonát képező a rendőrség által használt épület alsó 
szintjére.   

 
Határidő: 2011. október 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
  Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
16./ Hörömpő Ferenc ingatlan megvételre való felajánlása 

 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal a Hörömpő Ferenc által felajánlott ingatlan 
megvételét forrás hiányában nem javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság  6  igen szavazattal  forráshiány miatt nem támogatja  Hörömpő Ferenc / 2700. 
Cegléd, Hajó u. 18. / Egyek, Domb u. 2. szám alatti ingatlan megvételre  való felajánlását  a 
Képviselő-testület felé. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
388/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
forráshiány miatt nem fogadja el  Hörömpő Ferenc / 2700. Cegléd, 
Hajó u. 18. / Egyek, Domb u. 2. szám alatti ingatlan megvételre való 
felajánlását. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
17./ Pellettüzelésű kazán telepítése az ETKIKI Többcélú Intézmény épületeiben 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A bizottságok nem tárgyalták. Arról van szó, hogy a központi iskola N épületébe lehetne 
telepíteni egy pellettüzelésű kazánt. Lehetne a fűtés rendszert modernizálni. Keressük a 
pályázati lehetőséget. Most kell előkészíteni a pályázatot, és most kell dönteni hogy akarunk-e 
ilyen pályázatot beadni, hogy bevállaljuk-e a 15% önrészt.  Két részre oszlik az előterjesztés, 
az egyik az N épület fűtéskorszerűsítése. Ennek az önereje: 1 068 012 Ft+Áfa. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
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A tervezés benne van-e ebben az összegben, amire az árajánlatot adták? Csak azért kérdezem, 
mert ha nem nyer a pályázat, akkor azt teljes egészében az önkormányzatnak kell állni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mi a tervezésre most nem fogadunk el külön díjat. Most csak a 15%-ról döntsünk. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Azt így nem lehet, szerződést kell valakivel kötni a tervezésre. Én értem, hogy arról 
közelítjük meg, hogy önerőnek ez az összeg elfogadható, de ha nem nyer a pályázat, akkor is 
ki kell fizetni a tervezési díjat. Az hogy a testület vállalja az önerőt és nem hoz döntést, hogy 
xy-t ilyen összeggel megbízom tervezésre, akkor nem léptünk előre.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem egyértelműen fogalmaznak az ajánlatban. Tudunk egy olyat kérni a kivitelezőtől, hogy 
pontosítsa az ajánlatát és szerepeljen benne, hogy tervezési költségekre mennyit számolnak.   
Aki javasolja, hogy biztosítsa az önkormányzat az önerőt, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
389/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy az ETKIKI Többcélú Intézmény  Móra Ferenc Általános 
Iskola (Egyek, Fő u. 1.) N épületéhez a 15% önerőt, 1 068 012 Ft+Áfa 
értékben felhalmozási célú hitel terhére biztosítja pellet tüzelésű kazán 
telepítésére.  
Felkéri a polgármestert, hogy egyeztesse az ajánlattevővel a tervezés 
költségeit 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
Egy másik projekt. A telekházi óvodában is korszerűsíteni kell a fűtésrendszert. 2 789 446 Ft 
+Áfa. Ebben a pellettüzelésű kazán telepítése, plusz az egész épület teljes körű szigetelése 
szerepel.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Itt még inkább várakozó álláspontra helyezkednék. Múlt héten voltunk egy pályázatokkal 
kapcsolatos tájékoztatón, ahol felhívták a figyelmünket, hogy meg fog jelenni egy olyan 
pályázati kiírás, amely jó lenne a telekházi Óvoda komplett felújítására. Nem mondom 100%-
ra ezt az információt, mert útmutatót nem láttunk, de az ott elhangzott információk szerint 
erre lehetőség lesz. Érdemes lenne azt a pályázatot úgy elkészíteni, hogy ilyen pellettkazán 
kerüljön kialakításra.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Ezek a pályázatok 100%-os támogatási intenzitással bírnak. Önerőre vélhetően nem lesz 
szükség. 
  
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
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Úgy foglalnám össze, hogy a telekházi óvodával kapcsolatos döntést egyenlőre halasszuk el. 
Aki egyetért, hogy a döntést halasszák most el, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
390/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a telekházi óvoda épületének fűtéskorszerűsítésével 
(pellet tüzeléssel) kapcsolatos döntést elhalasztja.  

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

18./ Pályázatokkal kapcsolatos döntések 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A TÁMOP 3.1.7-12/2 Referencia intézmények országos hálózatának kialakítása és elkészítése 
című pályázat benyújtásáról kell, hogy döntést hozzunk. Településfejlesztési Bizottság 
tárgyalta. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 6 igen szavazattal a TÁMOP-3.1.7-11/2 Referencia-intézmények országos 
hálózatának kialítása és felkészítése című pályázat benyújtásának támogatását javasolja a 
Képviselő-testület felé. 
Támogatási intenzitás 100%-os, a pályázat keretében felkészül az óvoda intézményegység 
arra, hogy referencia intézménnyé váljon. Ez azt jelenti, hogy a kialakított jó gyakorlatát 
képes lesz a jövőben az érdeklődők számára tovább adni. Két előfeltétele van, hogy 
rendelkezzen az intézmény fejlesztési tervvel, illetve pozitív előminősítési nyilatkozattal kell 
rendelkeznie. Itt a 100 %-os intenzitásban minden benne van.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a TÁMOP-3.1.7-11/2 Referencia-intézmények országos hálózatának kialítása és felkészítése 
című pályázat benyújtását támogatja, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
391/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a TÁMOP-3.1.7-11/2 Referencia-intézmények 
országos hálózatának kialítása és felkészítése című pályázat benyújtását 
támogatja. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Hajduné Holló Katalin igazgató 
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19./ Ajánlat a Dorogmai út károsodott állapotának vizsgálatára 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
 

A korábbi testületi ülésen elhangzottak alapján felkért a testület arra, hogy hozunk egy 
árajánlatot arra, hogy felmérjék a Dorogmai út jelenlegi állapotát. Feltételezzük, hogy ebből 
akár még komoly peres eljárás is lehet. Az előterjesztett árajánlat 60 000 Ft+Áfa Báthory 
Sándor úr részéről.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért Báthory Sándor megbízásával, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
392/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy megbízza a BÁTHORY-ÉP Kft-t (4024 Debrecen, 
Vármegyeháza u. 11.) képviseli Báthory Sándor, a károsodott Dorogmai 
út állapotrögzítésének elkészítésével, 60 000 Ft+Áfa összegben.  

 
Határidő: 2011. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
20./ Berkes Zoltán kérelme 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
 

A Damjanich út végén van egy kis terület, aminek ő elvállalná a karbantartását. Az a terület 
önmagában véve gazdasági értékkel nem rendelkezik. Kértük, hogy pontosítsa a kérelmét, ezt 
most megtette.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság  6  igen szavazattal  támogatja a Képviselő-testület felé Berkes Zoltán 4069. Egyek, 
Damjanich u. 19. szám alatti lakos kérelmében foglaltakat, a 2328/1 hrsz.-ú, a Damjanich utca 
végén lévő önkormányzati földterület ingyenes használatba adását, azzal, hogy a területet köteles 
egész évben rendben tartani, gondozni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja Berkes Zoltán kérelmét, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
393/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy támogatja Berkes Zoltán 4069 Egyek, Damjanich u. 19. 
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szám alatti lakos kérelmében foglaltakat. A 2328/1 hrsz.-ú, a 
Damjanich utca végén lévő önkormányzati földterület határozatlan 
időre, visszavonásig ingyenes használatba adja azzal, hogy a területet a 
bérlő köteles egész évben rendben tartani, gondozni. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

 
21./ Dr. Fodor Ferenc ingatlan felajánlása 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Felajánl a részünkre kettő ingatlant ingyenesen. Ezek az ingatlanok per és tehermentesek.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
0416/3 hrsz-ú teljes egészében az ő tulajdona. A másik egy részarány. Mivel külterületi 
ingatlanokról van szó, itt vélhetően kifüggesztéssel kell élni. 15 munkanapra ki kell függeszteni 
az ingatlant, és amennyiben ez idő alatt elővásárlási joggal rendelkező jelentkezik az ingatlanért, 
azt meg kell vizsgálni, az nem feltétlenül az önkormányzaté lesz.   
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
394/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy Dr. Fodor Ferenc ingatlan felajánlását az Egyek 0416/3 
hrsz-ú  külterületi ingatlanra illetve a 0416/16 hrsz-ú területből a 
részarányára vonatkozóan  ajándékozás címén elfogadja.  

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
22./ Játszótéri eszközök beszerzéséről döntés 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Udvari játékokat kívánunk telepíteni az általános iskolába a báli bevételből. Az 1 millió Ft 
fölötti értékhatár az, ami miatt a testületnek kell dönteni. Három ajánlatot kértünk be. A 
három közül ki kellene választani egyet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Hová gondoltátok ezeket a játékokat?  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Az újtelepi iskola udvarára és központi iskola udvarára is. Hosszas tanakodás után én az 
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Almus Pater ajánlatát javasolnám elfogadásra, mert ott nem kell előre utalni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Összeg szerint 1 013 438 Ft. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Hogyha nem fizetünk előre akkor ez az összeg 5 %-kal megemelkedik.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel most kaptuk kézhez ezt az előterjesztést 5 perc szünetet javasolok elrendelni.  
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal 5 perc szünetet rendelt el.   
 
        Szünet után 
 
Aki egyetért, hogy játszótéri eszközök beszerzéséről döntés meghozatalát vegye le a testület 
napirendről, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A képviselő-testület a játszótéri eszközök beszerzéséről döntés meghozatalát levette 
napirendről. 
 
23./ Györfi István kérelme 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Október 26-án 10.00 órától szeretne a tornateremben egy tollaslabda versenyt szervezni. Kéri, 
hogy a bérleti díjat engedjük el. Én alapjában véve támogatom ezt a kérelmet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja Györfi István kérelmét, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
395/2011. (IX.29.) sz. határozata: 
 
 Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy támogatja Győrfi István kérelmét. 2011. október 26-án 
10.00 és 13.00 óra között rendezendő tollaslabda verseny idejére 
ingyenesen használhatják az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc 
Általános Iskola tornatermét.   

 
Határidő: 2011. október 26. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést 19.45 
órakor bezárta. 
      K. m. f. 
 
________________________             ________________________ 
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     Csepreginé Kocsis Nóra        Dr. Miluczky Attila 
       Jegyző                Polgármester 

 
 
 
________________________             ________________________ 
      Kovács Sándorné                                                       Vitéz Zsolt       
      Jegyzőkönyv hitelesítő                  Jegyzőkönyv hitelesítő
    
 
_________________________           ______________________ 

Vigh József            SűvegesSándorné 
     Jegyzőkönyv hitelesítő          Jegyzőkönyvvezető 
 


